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U sklopu komentara na odgovor Vijeća ministara BiH na pitanje postavljeno na 61. sjednici 

Zastupničkog doma, održanoj 30. 12. 2013., uputio je inicijativu Vijeću ministara BiH: „Da 

hitno podzakonskim aktima definira najvišu moguću cijenu koju mogu platiti insititucije BiH 

za zakup četvornog metra prostora. Neka sami procijene koliko je to na osnovi cijena koje su 

do sada važeće.” 
 


